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Mosae Forum 10 

Betreft: Aanvullende reactie en petitie naar aanleiding van de Raadsronde 
“Herziening terrassenbeleid Gemeente Maastricht 17-12-2019 j.l. 

Maastricht, 11 januari 2020 

Beste, 

Naar aanleiding van de stadsronde 17 december j.l. stuur ik u bij deze dit schrijven. 

Over het algemeen ging deze stadsronde over het Onze Lieve Vrouwenplein. 
Hetgeen waarvoor ik erbij was is (helaas) maar kort besproken; het 
bestendigingsgebied.        namens de bewonersvereniging Maastricht was er niet van 
gecharmeerd dat dit gebied komt te vervallen en wil dat dit gebied gehandhaafd blijft.
        sprak hierop tegen namens KHN en zijn eigen zaak café Paulus dat meerdere 
ondernemers en bewoners dit juist zien zitten om zo samen een straat of gebied een 
bepaalde impuls te geven wat nu al op voorhand niet mogelijk is door het 
bestendigingsgebied. Aangezien de stadsronde meer over het OLV ging heb ik hier 
niet meer op geanticipeerd. Langs deze weg wil ik toch graag kenbaar maken dat de 
ondernemers en bewoners van de Sporenstraat wel voorstander zijn van het 
wegnemen van het bestendigingsgebied zodat er ruimte ontstaat om bv een terras 
e.d te plaatsen. Dit niet alleen uit commercieel belang maar eerder voor het behoud 
van de infrastructuur.  

Tussen het winkelgebied Grote Staat en het winkelgebied Platielstraat/ Achter het 
Vleeshuis liggen 3 straatjes: wij als Sporenstraat ondernemers & sporenstraat 
bewoners willen hier een centrale verbinding in zijn. Wij willen er alles aan doen om 
onze straat zo aantrekkelijk mogelijk te maken. 

 Zelf hebben we al enkele zaken ondernomen om de straat te verbeteren; 
onderstaande initiatieven hebben we zelf ondernomen/bekostigd 

- straat schoonvegen en schoonspuiten 
- graffiti verwijderen 
- wildstallen van fietsen aanpakken 
- gevels reinigen 
- bloembakken opgehangen ism Centrummanagement 

 De Sporenstraat is een essentiële verbindingsstraat tussen Grote Staat en 
Platielstraat. Vandaar dat hier zich de laatste 2 jaren meerdere winkeliers gevestigd 
hebben. Wij zijn hier natuurlijk heel erg blij mee maar we missen echter een “hotspot” 
om het aantrekkelijker te maken. 

Zoals u weet, ligt er een klein pleintje in de Sporenstraat dat voortdurend gebruikt 
wordt als fietsenstalling of als plaats om te urineren. Tevens wordt hier ook vaak 
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gedeald en treffen wij vaker braaksel aan. Wij worden hier dagelijks mee 
geconfronteerd. Met name de stank van de urine is niet meer te harden. 

Ter decoratie heb ik een klein gevelterras voor de deur gehad. Dit heb ik op last van 
handhaving weg moeten pakken. Wij, als ondernemers merken dat er minder gasten 
door de straat komen omdat het er ‘kaal’ uitziet. Op deze manier missen we de 
verbinding tussen de Grote Staat en de Platielstraat. 

 De gehele Sporenstraat, zowel ondernemers als bewoners, willen hier graag een 
terras plaatsen om bovengenoemde problematiek tegen te gaan. Let wel; een diner 
terras, geen drinkterras tot in de laten uren. Wij sluiten iedere dag tussen 23.00 en 
00.00 uur. Het terras sluit om 23.00 uur en wordt om 00.00 naar binnen gehaald/ 
opgestapeld. Dit doen wij in smanewerking met de bewoners zodat het voor hun ook 
leefbaar en gezellig blijft. 

 Ik heb al meerdere malen om een terrasvergunning gevraagd en deze wordt steeds 
geweigerd vanwege het feit dat dit een bestendigingsgebied betreft.  

Wij willen u dus vriendelijk vragen in de volgende raadsvergadering dit punt ter 
sprake te brengen. 
 
 




